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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voozitter,

ln de Telegraaf van d.d.22 maarl2023lazen wij dat het kabinet geld beschikbaar stelt voor het

opknappen van winkelgebieden, zie HIER.

Het kabinet stelt via de lmpulsaanpak winkelqebieden ongeveer 100 miljoen euro beschikbaar voor

het opknappen van winkelgebieden. Thans zijn er 9 gemeentes aangewezen, welke samen 18

miljoen verdelen.

ln een eerdere ronde is er reeds 22 miljoen vergeven. Er is dus nog 60 miljoen te verdelen.

Tussen juni en september kunnen gemeentes zich aanmelden om voor een deel van dit bedrag in

aanmerking te komen.

De VLP heeft hierover de volgende vragen;

1. ln Roosendaal is er veel leegstand. Ziet u kans, om met een andere inrichting van het

winkelgebied, deze leegstand (deels) op te lossen? Graag een toelichting.

2. Kunt u een inschatting maken hoeveel deze aanpassingen gaan kosten? Graag een

toelichting.
3. Ziet u voor Roosendaal kansen om een aanvraag te doen voor deze landelijke gelden? Graag

een toelichting.

Namens de fractie van VLP Roosendaal,

Gerard van Zalinge
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

l. In Roosendaal is er veel leegstand. Ziet u kans, om met een andere inrichting van het

winkelgebied, deze leegstand (deets) op te lossen? Graag een toelichting.

ln september 2022 heeft de gemeente succesvol de eerste tranche van het subsidie programma

lmpulsaanpak Winkelgebieden doorlopen voor de Dr. Brabersstraat. De gemeente ontvangt € 2,1

miljoen van het Rijk als bijdrage om de plannen uit te voeren.

Het programma lmpulsaanpak winkelgebieden is bedoeld als stimuleringsregeling om winkelgebieden

om te vormen tot een toekomstbestendig gebied met een stevige sociale en economische basis.

Hiervoor is een gebiedsgerichte integrale aanpak nodig, met inzet van gemeenten en private

investeerders.

De leegstand in Roosendaal concentreert zich hoofdzakelijk rondom de Dr. Brabersstraat,

Roselaarplein. Daar zijn al concrete plannen voor transformatie gemaakt. Voor het overige deel van

de compacte binnenstad zit Roosendaal op het niveau van frictieleegstand.

2. Kunt u een inschatting maken hoeveel deze aanpassingen gaan kosten? Graag een

toelichting.

De kosten van de planvorming Dr. Brabersstraat zijn in beeld gebracht. Daar is de bijdrage van het

Rijk op gebaseerd. We sluiten niet uit dat we in de toekomst, bij een volgende tranche, nogmaals een

aanvraag in zullen dienen voor bijvoorbeeld de Biggelaar. Op dit moment ziin deze plannen nog niet

concreet genoeg om succesvol een aanvraagprocedure te doorlopen.

3.Ziet u voor Roosendaal kansen om een aanvraag te doen voor deze landelijke gelden?

Graag een toelichting.

Zie de beantwoording bijvraag 2

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose

De secretaris, De bu


